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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 52 

от 30.01.2015 г. 
 

Днес, 30.01.2015 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова, Тюркян Мехмед и 

Йорданка Количкова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на Дирекция 

ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, Донко Калайджиев – мл. експ. 

„Международни програми и проекти”, Радка Илиева- ст.специалист „Култура, 

обредни дейности и спорт”, кметове на кметства и кметски наместничества от 

общината. 

Гости: г-н Траян Петров – началник на РУМВР Силистра, г-н Димо Василев – 

началник сектор „Охранителна полиция” при РУ Силистра, г-н Кристиян Георгиев 

– оперативен работник при РУ Силистра, г-н Атанас Атанасов – младши 

полицейски инспектор РУ Силистра, г-н Станислав Спасов – младши полицейски 

инспектор РУ Силистра. 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо 

Донева, уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на 

кметства и кметски наместници от общината, уважаеми гости, дами и господа, 

добър ден и добре дошли на днешното 52 –ро заседание на ОбС Алфатар. Особено 

мие приятно да Ви представя гостите на днешното заседание: г-н Траян Петров – 

началник на РУМВР Силистра, г-н Димо Василев – началник сектор „Охранителна 

полиция” при РУ Силистра, г-н Кристиян Георгиев – оперативен работник при РУ 

Силистра, г-н Атанас Атанасов – младши полицейски инспектор РУ Силистра, г-н 

Станислав Спасов – младши полицейски инспектор РУ Силистра. Добре дошли 

отново. За много години с когото не съм се виждала. Желая Ви много здраве, лично 

и семейно щастие, професионални успехи и много късмет през 2015 г. 

Уважаеми колеги и гости, Общинска избирателна комисия Алфатар на 

основание чл. 276 и чл. 277 от Избирателния кодекс с решение № 114 МИ от 

06.01.2015 г. обяви за предсрочно прекратени пълномощията на общинския 

съветник г-жа Янка Господинова от листата на ПП ГЕРБ, поради преминаване на 

работа като зам. областен управител в областна администрация Силистра и обяви 

за общински съветник следващия от листата на ПП ГЕРБ - г-жа Йорданка 

Маринова Количкова. 
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Председателя на ОбС Алфатар прочете клетвата и общинския съветник от ПП 

ГЕРБ – г-жа Йорданка Количкова се закле. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват всички общински съветници – 11 броя/ и ОбС може да взема законни 

решения. Откривам днешното 52 заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 1 /19.01.2015 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, на заседанията на ПК взехме решение т. 13 от проекта за дневен ред – 

Докладна записка относно Провеждане на конкурс за обществен превоз на пътници 

с автобуси по утвърдена областна (междуобщинска) транспортна схема от квотата 

на Община Алфатар да стане т. 4, тъй като има връзка с т. 3 от проекта на дневния 

ред. 

Колеги, имате ли други предложения, моля заповядайте? Няма.  
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред с 

направената промяна: 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно Информация за състоянието на престъпността, 

борбата с нея, разкриването на криминални престъпления и работата на 

служителите от Националната полиция през 2014 г. на територията на Община 

Алфатар. 

             Докладва: Началник РУ Силистра -г-н Т. Петров. 

2. Докладна записка относно Попълване на постоянните комисии „Бюджет, 

Финанси, Нормативна уредба, Местно самоуправление, Икономическа и 

инвестиционна политика, Приватизация и предприватизиционен контрол”,ПК” 

Здравеопазване, Социални дейности, Трудова заетост, Икономика, Околна среда, 

Предложения на гражданите, Етноси”. 

                Докладва: председател ОбС – Златка Питакова. 

3. Докладна записка относно Решение № 76 от 22.12.2014г. на 

Административен съд гр. Силистра за отмяна Решение № 355 от протокол 

№41/27.06.2014г. на ОбС Алфатар. 

                                 Докладва: председател ОбС – Златка Питакова. 

4. Докладна записка относно Провеждане на конкурс за обществен превоз на 

пътници с автобуси по утвърдена областна (междуобщинска) транспортна схема от 

квотата на Община Алфатар. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Приемане отчет за дейността на Общински съвет – Алфатар и неговите 

комисии за периода 01.07.2014г. – 31.12.2014г. 

                                Докладва: председател ОбС – Златка Питакова. 

6. Докладна записка относно Приемане отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците юли-

декември 2014 година”. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за четвъртото тримесечие 

на 2014 г. 
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                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за четвъртото 

тримесечие на 2014 г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно Приемане календар за културно - историческите 

събития и прояви през 2015 година. 

                                   Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно Приемане програма за развитие на читалищната 

дейност в Община Алфатар през 2015 година. 

                                   Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно Приемане на Отчет за изпълнение на Общински 

план за действие, в изпълнение на Областната стратегия за интегриране на 

българските граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо социално  

положение, живеещи в сходна на ромите ситуация 2012 г.-2014 г. и Общински план 

за интегриране на ромите в Община Алфатар 2014-2020 г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно чл.14, ал.4 от Наредба за притежаване, 

регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар - отчет за 

изпълнение на Програма за овладяване на популацията на безстопанствените 

кучета в община Алфатар за периода 2013 – 2015 година през 2014г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно Приемане на „ПРОГРАМА ЗА УПРАВЛЕНИЕ НА 

ИМОТИТЕ – ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ В ОБЩИНА АЛФАТАР ПРЕЗ 2015г.” 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно чл.18, ал.1 от Наредбата за стопанисване, 

управление и спазване на договорните задължения на земеделски имоти от 

общински фонд „Пасища и мери” Община Алфатар. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно отмяна на Решение № 318 от Протокол 

№37/25.02.2014 г. на ОбС Алфатар. 

                                   Докладва: Живка Великова – общински съветник. 

16. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,Общински съвет взе следното : 
 

РЕШЕНИЕ № 425 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
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1. Докладна записка относно Информация за състоянието на престъпността, 

борбата с нея, разкриването на криминални престъпления и работата на 

служителите от Националната полиция през 2014 г. на територията на Община 

Алфатар. 

             Докладва: Началник РУ Силистра -г-н Т. Петров. 

2. Докладна записка относно Попълване на постоянните комисии „Бюджет, 

Финанси, Нормативна уредба, Местно самоуправление, Икономическа и 

инвестиционна политика, Приватизация и предприватизиционен контрол”,ПК” 

Здравеопазване, Социални дейности, Трудова заетост, Икономика, Околна среда, 

Предложения на гражданите, Етноси”. 

                Докладва: председател ОбС – Златка Питакова. 

3. Докладна записка относно Решение № 76 от 22.12.2014г. на 

Административен съд гр. Силистра за отмяна Решение № 355 от протокол 

№41/27.06.2014г. на ОбС Алфатар. 

                                 Докладва: председател ОбС – Златка Питакова. 

4. Докладна записка относно Провеждане на конкурс за обществен превоз на 

пътници с автобуси по утвърдена областна (междуобщинска) транспортна схема от 

квотата на Община Алфатар  

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Приемане отчет за дейността на Общински съвет – Алфатар и неговите 

комисии за периода 01.07.2014г. – 31.12.2014г. 

                                Докладва: председател ОбС – Златка Питакова.  

6. Докладна записка относно Приемане отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците юли-

декември 2014 година”. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за четвъртото тримесечие 

на 2014 г. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за четвъртото 

тримесечие на 2014 г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно Приемане календар за културно - историческите 

събития и прояви през 2015 година 

                                   Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно Приемане програма за развитие на читалищната 

дейност в Община Алфатар през 2015 година. 

                                   Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно Приемане на Отчет за изпълнение на Общински 

план за действие, в изпълнение на Областната стратегия за интегриране на 

българските граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо социално  

положение, живеещи в сходна на ромите ситуация 2012 г.-2014 г. и Общински план 

за интегриране на ромите в Община Алфатар 2014-2020 г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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12. Докладна записка относно чл.14, ал.4 от Наредба за притежаване, 

регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар - отчет за 

изпълнение на Програма за овладяване на популацията на безстопанствените 

кучета в община Алфатар за периода 2013 – 2015 година през 2014г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно Приемане на „ПРОГРАМА ЗА УПРАВЛЕНИЕ НА 

ИМОТИТЕ – ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ В ОБЩИНА АЛФАТАР ПРЕЗ 2015г.” 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно чл.18, ал.1 от Наредбата за стопанисване, 

управление и спазване на договорните задължения на земеделски имоти от 

общински фонд „Пасища и мери” Община Алфатар. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно отмяна на Решение № 318 от Протокол 

№37/25.02.2014 г. на ОбС Алфатар. 

                                   Докладва: Живка Великова – общински съветник. 

16. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Информация за състоянието 

на престъпността, борбата с нея, разкриването на криминални престъпления и 

работата на служителите от Националната полиция през 2014 г. на територията на 

Община Алфатар. 

Златка Питакова: Информацията беше обстойно разгледана от всички 

комисии, моля заповядайте за коментари и въпроси към вносителите от РУ 

Силистра. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. Алфатар за 

становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. Добре дошли на нашите гости. 

Всяка година на първото заседание на ОбС Алфатар се разглежда информацията за 

състоянието на престъпността, борбата с нея, разкриването на криминални 

престъпления и работата на служителите от Националната полиция през 2014 г. на 

територията на Община Алфатар. В комисията „Бюджет и финанси” беше 

разгледана информацията за състоянието на престъпността. Аз съвсем накратко ще 

запозная нашите гости, които не са присъствали на заседанието на ПК, както и 

вносителите: 

Първо ще си позволя като административен ръководител, не в ролята си на 

общински съветник, да благодаря на оперативните работници, които са на 

територията на общината: г-н Атанас Атанасов и г-н Станислав Спасов, че винаги 

са много близо до нас и винаги реагират много адекватно и не се налага да се 

запознаваме с Вас по такъв повод. 

Ще Ви спомена няколко неща, на които се спряхме тъй като в годините назад, 

от началото на нашия мандат коментираме за поставянето на пункт в началото на 

града или до бензиностанцията. Г-жа Узунска е проучила възможностите за това 

(имаше проблеми с местото, че е частна собственост, дали може да бъде на друго 

место). Ако Вие имаме възможност за малко повече информация за това? Дали 

съвместно ще се работи по този пункт, дали ще го има? 
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Другия момент са прословутите гърбици, които да ограничат скоростта по 

улица Олшанка – общината има проект доколкото разбрах, който се калкулира на 

една доста добра стойност за трите гърбици. 

Новият момент, който също приветстваме е Местна комисия по обществен ред 

и сигурност (МКОРС), анализирахме Вашия отчет по тази тема. Нещо ново, което е 

и работещо, също и полицейската академия. 

Моят въпрос към Вас е по отношение на програма „Сигурност” – имате ли 

информация дали по тази програма има вариант да бъдат назначени такива хора. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси” единодушно всички 

решихме, че тази информация за състоянието на престъпността, борбата с нея, 

разкриването на криминални престъпления и работата на служителите от 

Националната полиция през 2014 г. на територията на Община Алфатар трябва да 

бъде приета на това заседание на ОбС Алфатар. 

Радка Желева: На заседанията на ПК обсъдихме информацията за 

състоянието на престъпността. И това, което г-жа Маринова каза е и нашето 

становище. Аз искам да изразя още веднъж и своето положителното становище по 

отношение на работата на полицията, и се радвам, че това което беше направено 

през годините назад продължава, както за детската полицейска академия, така и 

другите съвместни форми на участие и съдействие за един по-добър обществен ред 

и сигурност в общината. И освен това се надграждат с новите форми. За високия 

процент на разкриваемостта на престъпленията. Независимо, че са в намален 

състав нашите служители добре се справят със задачите си. Така, че аз ще подкрепя 

информацията за състоянието на престъпността. 

Златка Питакова: Давам думата на вносителите! 

Г-н Димо Василев – началник на сектор „Охранителна полиция” РУ 

„Полиция” Силистра: Здравейте на всички. Дълги години говорихме относно 

изграждането на КПП в гр. Алфатар и към момента ние сме склонни да се откажем 

от тази наша идея, като може да се даде приоритет на поставянето на 

видеонаблюдение. Имаме наблюдения от други населени места, където има 

изградени такива, се постига превантивен ефект и помага при разкриването на 

престъпления. Относно изкуствените неравности, проекта е съгласуван и се очаква 

финансиране. Относно програма „Сигурност” – тя приключва през м. февруари. 

Ще продължи програмата, но ще бъдат редуцирани бройките. Смятам, че през 

годината добре работим с органите на местното самоуправление – с кмета на 

община Алфатар, кметовете на кметства и кметските наместници в общината. Само 

можем да изкажем благодарността си особено помощта при организирането на 

детската полицейска академия, заключителните мероприятия (имаше широк 

отзвук). 

Йорданка Узунска: Искам да подкрепя казаното от г-жа Маринова и г-жа 

Желева. За съвместната работа, която сме имали през годината заедно с 

представителите на РУ Силистра и затова, че сме работили добре е и отзвука, 

който е от обществеността и по-нагоре, и освен това и наградения за служител на 

годината г-н Атанас Атанасов. 

Относно бараката, видеонаблюдението и изкуствените неравности – всичко е 

коментирано с органите на РУ Силистра. Имахме среща в областта, където е 

коментирано видеонаблюдението в населените места и в предварителния разговор 

с тях беше да ни окажат съдействие относно качеството на техниката, която ще се 
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използва за това. Там нещата също сме започнали поетапно да се изпълняват. Не 

мисля, че всичките проблеми от 2014 г. са решени, има и нерешени, както винаги 

има и доволни и недоволни. Остана също проблема, който е в период на 

съгласуване и на разглеждане – това е организацията на движението в населените 

места в общината , да бъдат преразгледани пътните знаци. Имайки в предвид 

отчета който е представен, дейността, която се развива , винаги има нови неща, 

които възникват. Искам още веднъж да благодаря на представителите на РУ 

Силистра. 

Златка Питакова: Други колеги. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: На заседание на ПК взехме решение и даваме 

отлична оценка на информацията за престъпността. Много се радваме за 

съдействието. Няма вече мързеливи и работливи, а има вече мотивирани и 

немотивирани. Благодаря на всички за оказаното съдействие. Становището на 

комисията по „Образование и култура…….” е да се приеме информацията за 

престъпността. 

Ана Йосифова – кмет на с. Бистра: Аз също искам да изкажа своята 

благодарност към служителите на реда, защото както с. Бистра е една нажежена 

точка и още на първия сигнал те се отзовават. Искам да благодаря за гърбиците, 

които се монтираха в с. Бистра. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Комисията „Общинска собственост...” е 

солидарна с останалите колеги. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е приема информацията за престъпността и благодаря на 

служителите от РУ Силистра. 

Живка Великова - член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”, заместващ председателя на комисията, г-жа Господинова: 

Становището на комисия „Социални дейности” е да бъде приета информацията за 

престъпността. 

Златка Питакова: Аз също изказвам едно огромно Благодаря и пожелавам 

още по – добра взаимна работа и успехи за в бъдеще. 

Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 426 

1. Приема информацията за състоянието на престъпността, борбата с нея, 

разкриването на криминални престъпления и работата на служителите от 

Националната полиция през 2013 г. на територията на Община Алфатар. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
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РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Общинските съветници , кмета  и зам. кмета на общината , кметове и 

наместници на кметства , за добра съвместна работа , получиха поздравителни 

адреси от началника на РУМВР Силистра г-н Траян Петров. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно Попълване на постоянните 

комисии „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, Местно самоуправление, 

Икономическа и инвестиционна политика, Приватизация и предприватизиционен 

контрол”,ПК” Здравеопазване, Социални дейности, Трудова заетост, Икономика, 

Околна среда, Предложения на гражданите, Етноси”…... 

Златка Питакова: Ние, общинските съветници, работим повече от три 

години и на това основание предлагам: 

Г-жа Живка Великова да стане председател на ПК „Здравеопазване, Социални 

дейности, Трудова заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на граждани , 

Етноси”  

и член на ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, Местно 

самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, Приватизация и 

предприватизиционен контрол”, на местото на г-жа Господинова. 

А г-жа Йорданка Количкова да стане член на ПК” Здравеопазване, Социални 

дейности, Трудова заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на граждани , 

Етноси” 

и член на ПК:” Образование, Култура, Културно историческо наследство, 

Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм”. 

На председателски съвет сме коментирали това предложение, обсъдено е. 

Имате ли други предложения. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 от ЗМСМА, и във връзка с чл.47 и чл.48, ал.1,от 

Правилника за работата на ОбС, предлагам Общински Алфатар съвет да вземе 

следното:  

РЕШЕНИЕ № 427 

1. ОбС Алфатар избра за член на ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, 

Местно самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, Приватизация 

и предприватизиционен контрол”: 

       Г-жа Живка Колева Великова. 

2. ОбС Алфатар избра за председател на ПК” Здравеопазване, Социални 

дейности, Трудова заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на граждани , 

Етноси.”: 

       Г-жа Живка Колева Великова. 

3. ОбС Алфатар избра за член на ПК” Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на граждани , Етноси.”: 

       Г-жа Йорданка Маринова Количкова. 

4. ОбС Алфатар избра за член на ПК „Образование, Култура, Културно исто-

рическо наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм”: 

        Г-жа Йорданка Маринова Количкова. 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 
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Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Решение № 76 от 22.12.2014г. 

на Административен съд гр. Силистра за отмяна Решение № 355 от протокол 

№41/27.06.2014г. на ОбС Алфатар. 

Златка Питакова: Обсъждано е. Имате пред Вас решенията. Давам думата 

отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. Алфатар за 

становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше откоментирана докладната записка. Нямаме избор. Становището на 

комисията „Бюджет и финанси” е представеното решение за отмяна на решение 

№355 да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение. 
 

На основание Решение № 76 от 22.12.2014г. на Административен съд 

гр.Силистра, по жалбата на ЕТ”ХАРИ-3- Х.Хараланов” и във връзка с чл. 21, ал. 1, 

т. 23 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 428 
 

1. Общински съвет отменя свое Решение № 355 от 27.06.2014г. вписано в 

Протокол № 41 от заседание на ОбС проведено на 27.06.2014г. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно Провеждане на конкурс за 

обществен превоз на пътници с автобуси по утвърдена областна (междуобщинска) 

транспортна схема от квотата на Община Алфатар. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме така предложения проект за провеждане на конкурс за обществен 

превоз на пътници с автобуси по утвърдена областна (междуобщинска) 

транспортна схема от квотата на Община Алфатар. Като имахме предложение в т. 3 

в членовете на състава на комисията да бъде добавен и представител на ОбС 
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Алфатар. Становището на комисията „Общинска собственост...” е приема 

предложението от общинска администрация, като възникна въпросът относно 

срока до 10 год. Мислим, че 10 г. е доста дълъг период, да не обременяваме и 

следващия кмет и ОбС. Предлагаме допълнение в т.111 –представител на ОбС и 

изменението в т. V1 – за срок от 3 години. 

Златка Питакова: Аз също смятам, че 10 год. е много дълъг период от време. 

Съгласна съм с направеното предложение за допълнение и изменение: в т.111 –

представител на ОбС и изменението в т. V1 – за срок от 3 години. 

Росица Иванова: На заседанието на ПК аз предложих: в състава на комисията 

за провеждане на конкурса да има представител на ОбС Алфатар и срокът на 

договора да е от 3год. до 5 год. 

Йорданка Узунска: Моето предложение е за 5 год. – при сключване на 

договора ще мине 2015 год. и ако се съобразите със следващия мандат 4 год. (така, 

че провеждайки процедурата да бъде обезпечен и следващия мандат, защото 

подготовката за една нова процедура отнема много дълго време (три месеца). 

Живка Великова: Моето предложение е: договорът да е за срок от 3 год. 

Нели Маринова: По-добрия вариант е да натоварим администрацията с по-

тежка процедура за оформяне на документацията, а не да натоварим населението с 

неприятности. 

Златка Питакова: Предлагам да гласуваме предложението на г-жа Живка 

Великова: срокът на договора за възлагане на превозите на пътници с автобуси по 

утвърдена областна (междуобщинска) транспортна схема за автобусни линии с 

маршрутни разписания да се сключи за срок от 3 години. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение с направените 

промени: 
 

На основание чл. 22, ал. 1 от ЗМСМА и във връзка с глава Втора, раздел ІІ от 

Наредба №2/2002г. (Обн. в ДВ. бр. 32/2002г., изм. и доп. ДВ. бр.44/2011г.), след 

направеното допълнение  в т.111 –представител на ОбС Алфатар и изменението в 

т. V1 – за срок от 3 години, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 429 
 

 

І. На основание чл.17, ал.1, от Наредба №2/2002 г. възлага да се проведе 

конкурс за превоз на пътници с автобуси по утвърдена областна (междуобщинска) 

транспортна схема за автобусни линии с маршрутни разписания, както следва:  

А.) позиция №1 
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 Автобусна линия СИЛИСТРА – АЛФАТАР - СИЛИСТРА маршрутно 

разписание №СС-07-001;  

Б.) позиция №2 

 Автобусна линия СИЛИСТРА – АЛФАТАР – ЧУКОВЕЦ - СИЛИСТРА 

маршрутно разписание №СС-07-002 

В.) позиция №3 

 Автобусна линия ЧУКОВЕЦ – АЛФАТАР – СИЛИСТРА – ЧУКОВЕЦ 

маршрутно разписание №СС-07-003 

Г.) позиция №4 

 Автобусна линия СИЛИСТРА – БИСТРА маршрутно разписание №СС-07-

004 

Д.) позиция №5 

 Автобусна линия СИЛИСТРА – БИСТРА маршрутно разписание №СС-07-

005 

ІІ. На основание чл.17, ал.1 и ал.3 от Наредба №2/2002 година открива процедура 

по възлагане на превозите чрез конкурс на превози на пътници и делегира 

изпълнението на своите функции относно провеждането на конкурса на кмета на 

общината. 

ІІІ. На основание чл.17, ал.5 от Наредба №2/2002 г. на МТС определя състав на 

комисията за провеждане на конкурса и оценка на постъпилите предложения в 

съответствие с изискванията на чл.17, ал.7 както следва: 

- правоспособен юрист; 

- представител на Изпълнителна агенция "Автомобилна администрация"; 

- представител РДВР -КАТ - Пътна полиция гр.Силистра; 

- представител на браншова организация в областта на автомобилния 

транспорт; 

- представители на общината : 

- представител на ОбС Алфатар: 
ІV. На основание чл.18, ал.1, т.2 от Наредба №2/2002 г. на МТС, определя 

автобусните линии и курсове от областната(междуобщинска) транспортна схема, 

както следва: 
 

Автобусна линия Силистра - Алфатар – Силистра маршрутно разписание: №СС–

07-001  курс: Алфатар – Силистра - тръгва 12:00 часа, пристига 12:54 часа 

 Изпълнява се ежедневно 
 

Автобусна линия Силистра - БИСТРА маршрутно разписание: №СС–07-004 

 курс: Силистра - Алфатар - Алеково - Бистра тръгва 16:00 часа, 

пристига 16:50 часа 

 Изпълнява се в дните: понеделник, сряда и петък 
 

Автобусна линия Силистра - БИСТРА маршрутно разписание: №СС–07-005 

 курс: Бистра – Алеково - Кутловица – Васил Левски - Алфатар - 

Силистра  

тръгва 6:45 часа, пристига 7:45 часа 

Изпълнява се в дните: вторник и четвъртък 
 

Автобусна линия Силистра - Алфатар – Чуковец – Силистра маршрутно 

разписание: №СС–07-002 

 курс: Силистра - Чуковец тръгва 13:40 часа, пристига 14:52 часа 
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Изпълнява се ежедневно. 
 

Автобусна линия Чуковец - Алфатар – Силистра - Чуковец маршрутно 

разписание: №СС–07-003; 

 курс: Чуковец – Силистра тръгва 6:00 часа, пристига 7:12 часа 
 Изпълнява се ежедневно 
 

за превоз на трудно подвижни лица, при спазване на следните нормативи за 

относителния дял на курсовете, изпълнявани с такива автобуси - 35% от общия 

брой курсове. 

V. На основание чл. 19, ал.1 от Наредба №2/2002 г. на МТС, утвърждава критерии 

и начин за оценка и класиране на кандидатите в конкурса за възлагане на 

обществен превоз на пътници от областната (междуобщинска) транспортна 

схема, както следва: 
  

Оценката на предложенията на кандидатите да се извърши по точкова система на 

следните критерии и коефициент на тежест в крайната оценка на предложението, 

както следва: 

1. Цени:       коефициент на тежест –60 % 

Показател „ЦЕНОВО ПРЕДЛОЖЕНИЕ” – Ц 

Цена на билета за единично пътуване между двете крайни спирки на 

автобусна линия – Ц 

Максимален брой точки по показателя – 100 точки. 

Изчислява се по формулата: 
 

                                              Ц мин.  

                                  Ц = ____________ х 100 

                                              Ц ОФЕРИРАНА 
 

Забележка: Цмин. - най-ниската оферирана цена на билета за единично 

пътуване по цялото направление. 

Ц ОФЕРИРАНА - oферираната от съответния участник цена на билета за 

единично пътуване по цялото направление 

По този показател се оценяват предложените от участника единични цени на 

автобусния превоз между двете крайни спирки на автобусна линия. Показателят се 

оценява за всяка автобусна линия поотделно. 

2. Оборудване на превозните средства(автобуси) за превоз на трудно подвижни 

лица - 35% от общия брой на курсовете с които кандидатства: 

коефициент на тежест –20 % 

Оценката по този показател е максимум 100(сто ) точки и се определя, съгласно 

следната таблица: 
 

 Обурудване на превозните 

средства(автобуси)  

Точки  

1 Основен +резервен автобус 100  

2 Само Основен автобус 75  
 

3. Екологичност на превозните средства(автобуси) : К еко   

 коефициент на тежест –20% 

Оценката по този показател  е максимум 100 (сто ) точки и се определя по 

точките от съответната таблица, съгласно следната формула: 
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К еко. = А осн. х 0,50 + А рез. х 0,50 

Където: 

 А осн. – получени точки от таблицата за основния автобус 

 А рез. - получени точки от таблицата за резервния автобус 
 

 Екологичност на превозните 

средства(автобуси)  

Точки  

1 Работещи с газ(LPG/NG) 100 

2 Работещи  с биогорива(биодизел,биоетанол) 80 

3 Екологичната категория   

3.1                    ЕURO 1,2 и 3 70 

3.2                    ЕURO - 4 80 

3.3                    ЕURO -5 100 
 

 Оценката на предложенията на кандидатите да се извърши по точкова 

система по посочените критерии и показатели. 

 Класирането на кандидатите да се извърши въз основа на комплексна 

оценка на база получения сбор точки по отделните критерии. На първо място се 

класира предложението получило най-много точки. 

VІ. На основание чл.26, ал.2 от Наредба №2/2002 г. Договорът за възлагане на 

превозите на пътници с автобуси по утвърдена областна(междуобщинска) 

транспортна схема за автобусни линии с маршрутни разписания се сключва за срок 

от 3 / три / години. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Приемане отчет за дейността на Общински съвет – 

Алфатар и неговите комисии за периода 01.07.2014г. – 31.12.2014г. 

Златка Питакова: Отчета за дейността на Общински съвет – Алфатар и 

неговите комисии за периода 01.07.2014г. – 31.12.2014 г. е обсъждан във всички 

комисии. Колеги, моля за становището Ви. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема отчета в посочения вид. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: В комисията „Бюджет и финанси” беше 

разгледан отчета за дейността на ОбС Алфатар. Становището на комисията 

„Бюджет и финанси” е приема отчета за дейността на Общински съвет – Алфатар и 

неговите комисии за посочения период. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 
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собственост...” е приема отчета за дейността на Общински съвет – Алфатар и 

неговите комисии за отчетения период. 

Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема отчета за дейността на Общински съвет – Алфатар. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и във връзка с чл. 17, 

ал. 5 от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 430 
 

1. Приема отчета за работата и дейността на ОбС Алфатар и комисиите към 

него за периода 01.07.2014г. – 31.12.2014г. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно Приемане отчет за работата 

на общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за 

месеците юли-декември 2014 година”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Благодаря г-жо председател. В комисията 

„Бюджет и финанси….” беше разгледан отчета за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за месеците юли-

декември 2014 година. Г-жа Узунска направи няколко пояснения, за нашите гости 

ще ги повторя: 

РЕШЕНИЕ № 396/31.10.2014 г. – дарение на недвижим имот в полза на 

община Алфатар/с.Кутловица-Орхан Мехмедов/ се изпълнява – предстои сделка. 
 

РЕШЕНИЕ № 404/25.11.2014 г. – относно даване на съгласие за ползването на 

дървесина за горските територии – общинска собственост е изпълнено. 
 

РЕШЕНИЕ № 423/22.12.2014 г. – прекратяване на съсобствеността между 

физически лица и община Алфатар чрез изкупуване на общинската част /Алеково-

Йордан Иванов Йорданов/ е изпълнено. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси” е приема отчета за работата 

на общинска администрация по изпълнение на решенията на ОбС Алфатар за 

месеците юли-декември 2014 година. 
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Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е също приема отчета за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС Алфатар. 

Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема отчета в този вид. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е приема отчета в посочения вид. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.24 и във връзка с чл.44, ал.1, т. 7 от ЗМСМА, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 431 
 

1. Приема отчета за работата на общинска администрация Алфатар по изпъл-

нение на решенията на ОбС – Алфатар за месеците юли – декември 2014 година. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Преминаваме към точка седма от дневния 

ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на кмета на Община Алфатар за четвъртото 

тримесечие на 2014 г. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. 

Алфатар за становище на комисията. 

Нели Маринова: В комисията „Бюджет и финанси” беше коментирана 

докладната, разгледана е справката. На възникналите въпроси г-жа Узунска 

отговори. Становището на комисията „Бюджет и финанси” е одобрява 

извършените разходи за командировки в страната на кмета на Община Алфатар за 

четвъртото тримесечие на 2014 г.. 

Златка Питакова: Други колеги. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е одобрява извършените разходи за командировки в страната на 

кмета на Община Алфатар. 
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Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е също одобрява извършените разходи на кмета на Община Алфатар. 

. 

Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

одобрява извършените разходи за командировки в страната на кмета на Община 

Алфатар. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 432 
 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Кмета на 

Община Алфатар – г-жа  Йорданка Узунска и г-жа Желяна Донева – за кмет на 

общината /Заповед № РД-321/16.10.2014 г./ за  четвъртото тримесечие на 2014 г., 

съгласно Приложение №1 и №1А 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет за 

четвъртото тримесечие на 2014 г. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. 

Алфатар за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше коментирана и тази докладна, справката е аналогична. Г-жа 

Питакова сподели за по-важните моменти от срещите на които е присъствала. 

Становището на комисията „Бюджет и финанси….” е одобрява извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет за 

четвъртото тримесечие на 2014 г. 

Златка Питакова: Други колеги. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е одобрява извършените разходи за командировки в страната на 

Председателя на Общински съвет за четвъртото тримесечие на 2014 г. 
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Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” 

също одобрява извършените разходи. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е също одобрява извършените разходи на Председателя на Общински 

съвет. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 

На основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 433 
 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от 

Председателят на Общински съвет Алфатар – г-жа  Златка Питакова за четвъртото 

тримесечие на 2014 г., съгласно Приложение №2. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно Приемане календар за 

културно - историческите събития и прояви през 2015 година 

Давам думата на Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, 

спорт, туризъм, вероизповедание за становище на комисията. 

Росица Иванова: Това е един добре направен календар за културно - 

историческите събития. Съобразен с предложенията на представителите на 

читалищата, с националния календар, с областния календар. На заседание на ПК 

всички единодушно решихме да отпадне от месец Януари – 110 г. от рождението 

на Кристиан Диор. Становището на комисията по „Образование и култура” е да се 

приеме календара с направената промяна. 

Златка Питакова: Други колеги?. Няма желаещи. Зачитам предложението за 

решение с направената промяна: от месец Януари – да отпадне 110 г. от 

рождението на Кристиан Диор. 
 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, предлагам Общинския съвет 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 434 

1. Приема Календар за културно – историческите събития и прояви през 2015 

година в Община Алфатар с направената промяна: от месец Януари отпада - 110 г. 

от рождението на Кристиан Диор. 

2. Задължава читалищните настоятелства на осемте читалища на 

територията на Общината да: 
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2.1. Организират и реализират културно – историческите събития и прояви от 

календара; 

2.2. Разработват и кандидатстват с проекти пред донори за осигуряване 

допълнително финансиране на културни и други дейности в Общината. 

3. Задължава председателите на читалищните настоятелства на осемте 

читалища на територията на общината да внесат отчети по изпълнение на 

календара по дейности, с финансово изражение в ОбС към дата 23.12.2015г. Срок 

за внасяне на отчетите в Общинска администрация Алфатар за 2015 година до 

15.03.2016 г. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане програма за 

развитие на читалищната дейност в Община Алфатар през 2015 година. 

Давам думата на Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, 

спорт, туризъм, вероизповедание за становище на комисията. 

Росица Иванова: На заседанието на ПК беше разгледана и програмата за 

развитие на читалищната дейност. Добре е направена. Голяма част от културно – 

историческите събития и прояви от календара се изпълняват в читалищата, като се 

има в предвид с какви средства разполагат. Становището на комисията по 

„Образование и култура” е да се приеме програмата за развитие на читалищната 

дейност в Община Алфатар през 2015 година. Ако имате въпроси г-жа Радка 

Илиева е тук и може да отговори! 

Златка Питакова: Имате ли въпроси? Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл.21,ал.1, т.12 от ЗМСМА, чл. 16, ал.1, чл.26 и чл. 26а от ЗНЧ, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 435 
 

1. Приема Програма за развитие на читалищната дейност през 2015 г. 

2. Възлага на Кмета на община Алфатар да сключи договори с председателите 

на читалищните настоятелства на следните читалища: 

 НЧ”Й. ЙОВКОВ – 1894г.”      ГР. АЛФАТАР 

 НЧ”ВЕДРИНА –    1948г.”      ГР. АЛФАТАР 

 НЧ”ПРОБУДА –    1910г.”     С. АЛЕКОВО 

 НЧ”СВЕТЛИНА – 2005г.”     С. БИСТРА  

 НЧ”РАЗВИТИЕ -   1942г.”     С. КУТЛОВИЦА 

 НЧ”Г.С.РАКОВСКИ – 1941г.” С.В.ЛЕВСКИ 

 НЧ”УСПЕХ –                1942г.” С.ЦАР АСЕН 
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 НЧ”Н.Й.ВАПЦАРОВ – 1947г.” С. ЧУКОВЕЦ 

3. Задължава читалищните настоятелства да работят по Програма за развитие 

на читалищната дейност през 2015г. съгласно чл. 16, ал.1 от ЗНЧ. 

4. Задължава председателите на читалищните настоятелства да внесат отчети 

по изпълнение на Програмата за развитие на читалищната дейност за 2015г. 

по дейности, с финансово изражение в ОбС в срок до 15.03.2016г. 

4.1. Задължава председателите на читалищните настоятелства да внесат 

отчети/финансов и за дейността/ в Общинска администрация  Алфатар за 2014 

година до 23.12.2015 г. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на Отчет 

за изпълнение на Общински план за действие, в изпълнение на Областната 

стратегия за интегриране на българските граждани от ромски произход и други 

граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация 

2012 г.-2014г. и Общински план за интегриране на ромите в Община Алфатар 2014-

2020 г.  

Давам думата на Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, 

спорт, туризъм, вероизповедание за становище на комисията. 

Росица Иванова: По отчета и по плана не възникнаха въпроси. Становището 

на комисията по „Образование и култура” е приема предложението от общинска 

администрация да стане решение на днешната сесия. 

Радка Желева: Имам един въпрос: дали е редно да се приема плана и за 

отминалата година? Разгледан е и ще се приеме, но сега сме 2015 г., а приемаме 

програма със срок 2014-2020 г. Дали не е правилно да бъде 2015-2020 г.? 

Стефка Жекова: Да това е наистина така, но съгласно указанията от областна 

администрация, писмата, които сме получили – програмата трябва да е с период 

2014-2020 г. Независимо, че в предходната наша програма включва и 2014 г., но 

там има дублирания. Независимо от това такива са указанията и ние трябва да ги 

спазваме. Аз Ви го предлагам във вида, в който се изисква от нас. На 21.11.2014 г. 

пристигна писмо от областната управа, в което пишеше, че плановете трябва да 

бъдат изготвени до м. декември 2014 г. В последствие на 12.12.2014 г. имаше 

работна среща в областна администрация, където споделихме, че периода е много 

кратък да бъде изработен един такъв стратегически документ и на това заседание 

се взе решение да бъде разгледан и приет на заседание на ОбС през м. януари 2015 

г. Има съставен протокол от срещата. 

Живка Великова: Солидарна съм с г-жа Радка Желева. 
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Нели Маринова: Програмния период е такъв. Може да се позовем на това 

писмо и на протокола от срещата. 

Радка Желева: Нека приемем програмата в предложения вид. 

Селятин Исмаилов: Предлагам да си остане така. Става въпрос за самия 

програмен период, който е 2014-2020 г. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма въпроси. Зачитам предложението за 

решение: 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 436 
 

1. Приема Отчет за изпълнение на Общински план за действие, в изпълнение 

на Областната стратегия за интегриране на българските граждани от ромски     

произход и други граждани в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на 

ромите ситуация 2012 г.-2014 г. (Приложение №1);  

2. Приема Общински план за интегриране на ромите в Община Алфатар 2014-

2020 г. (Приложение №2); 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар да създаде организация за               

изпълнение на заложените в плана цели, задачи и дейности. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно чл.14, ал.4 от 

Наредба за притежаване, регистриране и отглеждане на кучета на територията на 

Община Алфатар - отчет за изпълнение на Програма за овладяване на популацията 

на безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013 – 2015 година през 

2014г. 
Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме отчета за 2014 г. Кучетата като „общинска собственост” трябва да се 

грижим за тях. Има кучета които си имат стопани, които трябва да си плащат 

таксите. В отчета общ. администрация посочва, че има сдружение, което извършва 

мероприятия на територията на община Алфатар, съвместно с община Алфатар. И 

накрая сме поставили въпроса кметовете на кметствата и кметските наместници да 

докладват за състоянието на популацията на безстопанствените кучета на 

територията на съответното населено място. 
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Ана Йосифова – кмет на с. Бистра: По време на периода на разгонване 

преброихме около 50 кучета. Само 15 (петнадесет) съвестни стопани си платиха 

таксата. За останалите бездомни кучета дойде фирмата и ги кастрира, обезпаразити 

и ваксинира. Но тенденцията е намаляване на безстопанствените кучета. В с.Бистра 

фермерите отглеждат едри (овчарски) кучета, част от които са чипирани. А сега е 

масово отглеждането на кокер шпаньоли. 

Иван Захариев – кмет на с. Алеково: В с. Алеково има безстопанствени 

кучета със стопани, които обикновено са пред двора. Скитащи кучета без стопани 

няма. Имам платена само една такса за куче и то е за моето. 

Марин Пейчинов: А какво може да се направи за тези безстопанствени 

кучета, които имат стопани, отглеждат се свободно и са агресивни? 

Йорданка Узунска: Подава се сигнала, обаждаме се на сдружението, показва 

им се кое е кучето и драстичните мерки веднага се прилагат. 

Симеон Тодоров – кметски наместник на с. Кутловица: В с. Кутловица са 

платени 23 (двадесет и три) такси, няма ловни кучета и няма безстопанствени 

кучета. 

Тодор Тодоров – кметски наместник на с. Цар Асен: В с. Цар Асен няма 

безстопанствените кучета, има 7 (седем) ловни кучета, 46 (четиридесет и шест) 

домашни кучета, от които има платена такса само за 9 (девет) кучета. 

Бюрхан Акиф – кмет на с. Чуковец: В с. Чуковец има и безстопанствени и 

скитащи кучета. 

Йорданка Узунска: Искам да кажа едно пояснение: миналата година, когато 

сключихме договор със сдружението в цената влизаше всички дейности 

(кастриране, чипиране, обезпаразитяване и ваксиниране), но има промяна в 

наредбата, че паспортите и чиповете, които ще издават трябва да се закупуват от 

собствениците, т.е. общината. И ги помолих в офертата да бъдат включени и тези 

неща. Миналата година обработката на едно мъжко куче е била 37 (тридесет и 

седем лева) лв., а сега ще бъде 42,50 (четиридесет и два лева и петдесет стотинки). 

За стимул на собствениците предлагам, ако направят всички тези неща 

(кастриране, обезпаразитяване, ваксиниране, кучето да има паспорт и чип) да бъде 

освободен въобще от такса. 

Марин Пейчинов: Становището на комисия ”Общинска собственост...” е 

приема отчета за изпълнение на Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета в община Алфатар за 2014 г. 
Златка Питакова: Други колеги за становище. Няма. Зачитам 

предложението. 
 

На основание чл.21, ал.1, т.24 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.14, ал.4 от Наредба за притежаване, 

регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар(приета с 

Решение № 181/26.02.2013г. взето по протокол № 22/2013г. на Общински съвет 

гр.Алфатар), предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 437 
 

1. Приема Отчет за изпълнение на Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета за периода 2013 – 2015 година в община Алфатар през 

2014г. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на 
„ПРОГРАМА ЗА УПРАВЛЕНИЕ НА ИМОТИТЕ – ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ В ОБЩИНА 

АЛФАТАР ПРЕЗ 2015г.” 
Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме програмата за управление на имотите. Становището на комисията 

„Общинска собственост...” е приема програмата , но без т.5 в раздел 11 . 

Имам един въпрос: Как имот, за който има взето решение за събаряне преди 

три години, сега е включен в програмата за отдаване? 

Иван Захариев – кмет на с. Алеково: Аз не помня да има вземано решение 

за този имот да се събаря. Частта, в която живеят е отремонтирана и укрепена. 

Златка Питакова: Имота го няма в протокола за събаряне и затова е в 

програмата за отдаване. 

Живка Великова: Аз имам няколко въпроса: 

Какво се случва с останалата общинска собственост? Отдадената под наем, от 

която влизат приходи е много малка част. 

Какво се случва с неправомерно очертаните пасища и мери? 

Какво се случва с дворните места, градините, които са около селото, за лозята? 

От една година питам, а отговор още нямам. 

Йорданка Узунска: В отчета пише колко дка земя има отдадена под наем, 

колко пасища са отдадени и какви средства са събрани. Подготвено е писмо до 

прокуратурата. Общинските пътища, които са очертани - нямаме правно основание 

да искаме наем, че някой работи пътища. Много от нещата, които се изнасят в 

публичното пространство, относно информация, немогат да служат като 

доказателствен материал, като правно основание ние да искаме нещо от 

отсрещната страна. 

Иван Енчев: Ако си спомняте в тоя мандат , земи по чл. 19 от ЗСПЗЗ, които 

бяха възстановени на собствениците , в момента са ни осъдили двама собственика 

и са си взели тези земи. Мотива да бъдем мудни е следния: голяма част от тези 

градини, лозя и дворни места са на хора, които притежават нотариален акт за 

собствеността. Този процес е започнал още през мандата на г-жа Желева. Така, че 

от тия градини не смятайте, че нещо ще спечелим. По-добре е да ги оставим така, 

отколкото да ходим да си навличаме ядове. Затова тези земи ние не ги пипаме. На 

всички кметове и кметски наместници имат раздаден такъв списък. Все още няма 

яснота. 
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Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение с 

направената промяна: без т.5 в раздел 11 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА във връзка с чл. 8, ал.9 от Закона за 

общинската собственост, и направената промяна в раздел 11 - т. 5 отпада , 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 438 
 

1. Приема „Програма за управление на имотите – общинска собственост в 

община Алфатар през 2015 г.” без т. 5 от раздел 11.  

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четиринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно чл.18, ал.1 от 

Наредбата за стопанисване, управление и спазване на договорните задължения на 

земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери” Община Алфатар. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме и тази докладна записка. Това са частите, които бяха включени във 

фотоволтаичния парк, а на база наше решение сега ги включваме в плана за 

ползване на земеделски имоти. Становището на комисия ”Общинска 

собственост...” е приема докладната записка . 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение. 
 

На основание чл.21,ал.1,т.8 от ЗМСМА, във връзка чл.18, ал.1, чл.7 и чл.10, 

ал.6 от Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорни задължения, 

на земеделски имоти от общински фонд ”Пасища и мери” на община Алфатар, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 439 
 

1. Допълва годишния план за ползване за 2015 г. на земеделските имоти от 

общинския фонд ,,Пасища и мери”, приет от Общински съвет Алфатар с Решение 

№397, т.4 от Протокол №48/31.10.2014г. в землището на Алфатар по местности, 

както следва:  
 

 

№ 

по 

ред 

Имот № Местност 

НТП 
Площ 

/дка/ 

АОС 

1 00415.185.506 СТИСКОВ ГРОБ пасище 578,496 271/01,12,2010г. 

2 00415.185.510 СТИСКОВ ГРОБ  пасище 189,606 273/01,12,2010г. 



 24 

3 00415.185.518 СТИСКОВ ГРОБ пасище 399,785 274/01,12,2010г. 

4 00415.185.508 СТИСКОВ ГРОБ пасище 186,368 272/01,12,2010г. 

5 00415.146.89 НАД ЧЕШМИТЕ пасище 72,980 276/01,12,2010г. 
 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка петнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно отмяна на Решение 

№318 от Протокол №37/25.02.2014 г. на ОбС Алфатар. 

Златка Питакова: Давам думата на вносителя на докладната – г-жа Живка 

Великова. 

Живка Великова: Всички са се запознали с нея, подробно е описано какво е 

наложило това решение. Нямам какво повече да коментирам. 

Радка Желева: Аз съм си подготвила писмено становище, което ще предоставя 

на г-жа Питакова да приложи към материалите за областта. Считам, че ние като ОбС 

сме взели законосъобразно решение и нямаме основание да го отменяме. Ще 

гласувам „Против” отмяната. 

За мен решението, което искате да вземем е незаконосъобразно. Прието е с 

повече от половината от общия брой общински съветници - 6 (шест) гласа. И 

считам, че нямаме основание да го отменяме. На заседание на Постоянните 

комисии изразих отрицателното си становище  по повод внесеното предложение от 

общинския съветник г-жа Живка Великова за отмяна на Решение на ОбС 

гр.Алфатар №318, прието на заседание на 25.02.2014 год. Днес отново 

потвърждавам отрицателния си вот. Мотивите ми са съобразени с изискванията на 

ЗМСМА, ЗНА, АПК и Правилника за дейността на ОбС и са следните: 

 За мен е необяснимо кое налага искането за отмяна сега; 

 Решението за учредяване на възмездно право на строеж върху 65кв.м. в имот-

общинска собственост е влязло в сила в нормативно установения срок, т.е. в 

14 дневния срок не е оспорвано от никого /чл.91 от АПК/; 

 Областният  управител като едноличен орган на изпълнителната власт по си-

лата на чл.29 от ЗА има правомощия /чл.31 от ЗА/. По отношение на решени-

ята на  ОбС областния управител може съгласно чл.32, ал.2 от ЗА и чл.45, 

ал.4 от ЗМСМА да върне незаконосъобразните актове за ново обсъждане или 

да ги оспори пред Административния съд, което спира изпълнението. Това в 

този случай не се е случило – не е налице такова връщане за ново обсъждане, 

нито оспорване, в следствие на което решението е влязло в сила; 

 При отчитане изпълнението на решенията на ОбС от общинската админист-

рация пред ОбС това решение  също не е оспорвано ; 
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  Решението не е „незаконосъобразно и нищожно”, както се посочва в искане-

то за отмяна, тъй като е взето с гласовете на повече от половината от общия 

брой на общинските съветници, т.е. при 11 общ. съветника това е 6 бр. Така-

ва е практиката още при влизане в сила на ЗМСМА. Това е коментирано мно-

гократно през годините на различни форуми и в бюлетините на НСОРБ. 

Затова считам, че ОбС няма никакво законово основание да отменя своето 

влязло в сила вече решение! 

Златка Питакова: Имаме становища на двама юриста, които потвърждават , 

че е законосъобразно взетото наше решение. 

Марин Пейчинов: Тази сага си е чиста математика: преди брояхме гласовете 

„За”, а сега броим „Против”. 

Златка Питакова: Колеги, ако нямате други въпроси, зачитам предложението 

за решение: 
 

На основание чл.21 ,ал.1 , т.23  и 24 от ЗМСМА ,предлагам  ОбС Алфатар да 

вземе: 

РЕШЕНИЕ: 440 

 

1.Отменя свое Решение № 318 , взето на заседание  №37 от 25.02.2014 г. . 

2.Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимите действия по 

изпълнение на настоящето решение и уреждане на взаимоотношенията с ЕТ” 

ЧЕДИТА –ЧАВДАР ЧЕНЕВ” 

 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 6; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова против 

Живка Великова за Петър Иванов против 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева против 

Росица Иванова против Тюркян Мехмед против 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Нели Маринова: Аз ще кажа само едно изречение защо гласувах „Против”: 

много са ми мотивите, но най-сериозния е, че ние сме законодателен орган и 

незаконосъобразно е да си отменяме наше решение при тези обстоятелства. Не е 

върнато, не е обжалвано в определения срок и затова като част от този 

законодателен орган няма как отмяната на това решение да е законосъобразно. 
 

Златка Питакова: Следва последна точка от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Получих в ОбС молба от Стефан Георгиев от гр. Силистра: 

зов за помощ ,за лечение в чужбина. 

Йорданка Узунска: В тая връзка ще кажа, че ние също получихме такова 

писма и подготвихме резюме, което качихме на сайта на общината като 

обръщение, качили сме банковите сметки на господина. Който има възможност, 

който има желание да помогне. 
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Златка Питакова: Получих писмо от затвора в гр. Сливен за Райка Руменова 

Николова, която ще бъде освободена към 18.02.2015г. с молба за социално и 

здравно консултиране и подкрепа , както и съдействие при трудово устройване в 

сферата на нискоквалифицирана заетост. 

Ана Йосифова:Тази госпожа не е наш жител.Тя живя малко в с. Бистра – 8-9 

месеца , но после се премести някъде другаде. Ако се върне ще мислим. 

Златка Питакова: Колеги имате думата за въпроси и изказвания! 

Живка Великова: Към общинска администрация: Какво наложи да 

изисквате от читалищата длъжностните им характеристики? 

Стефка Жекова: Имаше разговор, когато разпределяхме субсидиите им  

На общи събрания не ни канят, ние трябва да упражним контрол. Имаме 

упреци от гражданите, че не си изпълняват длъжността, която заемат. И затова 

искаме да се запознаем с длъжностните им характеристики. 

Живка Великова:Те са сдружения с нестопанска цел, имат устав и 

управителен съвет , който решава тези въпроси, а не общината. 

Благодаря Ви колеги! 

 Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 16.00 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 
 


